
 
 
 
 
 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

Τετάρτη, 28 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, κα. Νίκη 
Κεραμέως. 
 
Θέμα: «Σοβαρός κίνδυνος για την κοινωνική ασφάλιση από τη μαζική 
απώλεια ρυθμίσεων οφειλών». 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με την τελευταία τριμηνιαία έκθεση του Κέντρου Είσπραξης 
Ασφαλιστικών Οφειλών (ΚΕΑΟ), κατά το τέταρτο τρίμηνο του 2024, το 31,73% 
του συνόλου των ρυθμισμένων οφειλών προς τον ΕΦΚΑ, ύψους 15,64 δισ. 
ευρώ, βρέθηκε εκτός ρύθμισης. Οι οφειλέτες, φυσικά ή νομικά πρόσωπα, 
αδυνατώντας να καταβάλουν τις μηνιαίες δόσεις, εγκατέλειψαν τις ρυθμίσεις, 
με αποτέλεσμα να ενεργοποιηθούν αναγκαστικά μέτρα είσπραξης, 
επιδεινώνοντας περαιτέρω τη θέση τους. 
 
Επειδή, η εξέλιξη αυτή καταδεικνύει την αδυναμία των ασφαλισμένων να 
ανταποκριθούν στις υποχρεώσεις τους. 
 
Επειδή, εγείρονται σοβαρά ερωτήματα για την αποτελεσματικότητα των 
υφιστάμενων ρυθμίσεων. 
 
Επειδή είναι επιβεβλημένη πλέον, η ανάγκη επανεξέτασης του πλαισίου 
είσπραξης οφειλών. 
 
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

1. Ποια μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο για την ανακούφιση των 
οφειλετών που αδυνατούν να ανταποκριθούν στις ρυθμίσεις, 
προκειμένου να αποφευχθεί η επιβολή αναγκαστικών μέτρων είσπραξης; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη για την αναθεώρηση των υφιστάμενων ρυθμίσεων ή 
την εισαγωγή νέων, σε 120 δόσεις, που να ανταποκρίνονται στις 
πραγματικές οικονομικές δυνατότητες των οφειλετών; 
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3. Πώς αξιολογεί το Υπουργείο την αποτελεσματικότητα των τρεχουσών 
πολιτικών είσπραξης οφειλών και ποια είναι τα σχέδια για τη βελτίωσή 
τους; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 
 
 
 
 

Γιώργος Β. Μουλκιώτης 
 




